
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 5
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 

25.05.2011 od 17.00 hodin

Přítomni  :   14+1
Omluveni :  p. Julie Šuránková, p. František Gál, p. Ing. Šimon Pachl, 
                    p. Ing. Martin Polách, p. Alois Omelka, p. Kateřina Říhová

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Ludmila Fízeĺová, p.Ing. Martin Křižan
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 5/11/01 
   Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu paní Ludmilu Fízeĺovou a 
   pana Ing. Martina Křižana. 

b) schválení programu  -  tak jak byl všem zastupitelům zaslán :
2.  Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného   
     30.03.2011
3. Spolupráce s městem Planá nad Lužnicí
4. Úprava prostor před nákupním střediskem Jednoty na náměstí
5. Převody  pozemků v k.ú. Hluk
a) směna pozemků – části parcely p.č.3818/12 (nově vzniklá parcela p.č. 8155/7)  
    za pozemky p.č. 2121/86 a p.č. 2067/1
b) prodej pozemku p.č. 683
c) prodej pozemku p.č. 3938/1
d) prodej pozemku – části parcely p.č. 2740/1 (nově vzniklá parcela p.č. 2740/27)
e) prodej pozemku p.č. 1849/2
f) odkup pozemků zastavěných cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota
6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
8. Diskuse
9. Závěr

PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/02
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání zastupitelstva města tak, jak byl 
všem zastupitelům zaslán.

2.  Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
     30.03.2011
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 30.03.2011  č. 4/11/01  -  4/11/15.
17.20 hodin : příchod Ing. František Dufka – stav 15
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne  30.03.2011  č. 4/11/01  -  4/11/15.
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
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Usnesení : 5/11/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 30.03.2011  č. 4/11/01  -  4/11/15.

3. Spolupráce s městem Planá nad Lužnicí
Myšlenka na spolupráci vznikla u pana Ing. Blahy, manžela p. Hrabalové, 
spolumajitele domku u průchodu v ulici Družstevní a ředitele firmy na výstavbu 
rodinných domů v Plané nad Lužnicí. Pan Blaha oslovil pana starostu Plané nad 
Lužnicí, jež je spolupráci rovněž nakloněn. Rada našeho města, vzhledem 
k podobné nátuře Jihočechů a Jihomoravanů a možné další spolupráce zvláště 
v oblasti kultury, doporučuje oficiální spolupráci schválit. Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje spolupráci s městem Planá nad Lužnicí
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/04
Zastupitelstvo města schválilo spolupráci s městem Planá nad Lužnicí.

4. Úprava prostor před nákupním střediskem Jednoty na náměstí
Před několika lety v roce 2003 Jednota žádala o úpravy prostor před nákupním 
střediskem, které tehdejší vedení města zamítlo. Nyní byla zaslána na Jednotu naše 
žádost o odprodej pozemků v jejich vlastnictví za dvorem nákupního střediska 
zastavěného městskou místní komunikací. Na jednání představenstva byl dán 
předsedovi a náměstkovi úkol znovu projednat možnost rekonstrukce náměstí hlavně 
z důvodů zřízení parkovacích míst před obchodem. Jelikož se jedná o zásadní 
změnu vzhledu náměstí, považuji za nutné toto zde projednat.  Mělo by padnout  
principiální rozhodnutí, zda je město ochotno na výše uvedenou rekonstrukci 
přistoupit, aby mohla Jednota případně zadat zpracování  projektové dokumentace. 
Původní situační návrh jsem Vám zaslal, musel by být samozřejmě přepracován 
z důvodů výjezdů na krajské vozovky, ale před Jednotou by zůstal v podstatě 
zachován. Na můj dotaz o financování přestavby zatím nebyli schopni dát jasnou
odpověď. Rada žádný názor nezaujala, na letošní rozpočet pravděpodobně bez 
vlivu.
Ing. Křápek : pokud by se dělal nějaký projekt, bylo by dobré zapracovat i parkování 
u kostela a Komerční banky.
Ing. Šimčík : na programu rady máme i osvětlení náměstí
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zrušení ostrůvku zeleně v prostoru před 
nákupním střediskem Jednota na náměstí
PRO :  7 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 8
Usnesení : 5/11/05
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o  zrušení ostrůvku zeleně v prostoru před 
nákupním střediskem Jednota na náměstí.

5. Převody  pozemků v k.ú. Hluk
a) směna pozemků – části parcely p.č.3818/12 (nově vzniklá parcela p.č. 8155/7) za
     pozemky p.č. 2121/86 a p.č. 2067/1
Podklady byly všem zastupitelům zaslány, pozemek potřebný na sběrný dvůr – část 
parcely p.č. 3818/12 (nově vzniklá parcela p.č. 8157/7) o výměře 282 m2, kultura 
ostatní plocha – jiná plocha je ve vlastnictví pana xx, pozemky p.č. 2121/86 o výměře 
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306 m2, kultura zahrada a p.č. 2067 o výměře 5 m2, kultura ostatní plocha jsou ve 
vlastnictví města. Pan xx se směnou souhlasí, rovněž rada ji doporučuje schválit, 
poplatky hradí město včetně případného doplatku vzniklého směnou. Na rozpočet 
bez vlivu.
Návrh  : zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků – části parcely p.č.3818/12 
(nově vzniklá parcela p.č. 8155/7) o výměře 282 m2 ve vlastnictví pana xx za 
pozemky p.č. 2121/86 o výměře 306 m2 a p.č. 2067/1 o výměře 5 m2 v k.ú. Hluk  ve 
vlastnictví města, poplatky hradí město.
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/06
Zastupitelstvo města schválilo směnu pozemků – části parcely p.č.3818/12 (nově 
vzniklá parcela p.č. 8155/7) o výměře 282 m2 ve vlastnictví pana xx za pozemky p.č. 
2121/86 o výměře 306 m2 a p.č. 2067/1 o výměře 5 m2 v k.ú. Hluk  ve vlastnictví 
města, poplatky hradí město.

b) prodej pozemku p.č. 683
Jedná se o pozemek ve dvoře rodinného domu v ulici Družstevní č.p. 613.  Komise 
výstavby i rada prodej doporučují schválit  paní xx za cenu odhadní, poplatky hradí 
kupující. Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 683 o výměře 92 m2 
v k.ú. Hluk paní xx za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/07
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p.č. 683 o výměře 92 m2 v k.ú. Hluk 
paní xx za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.

c) prodej pozemku p.č. 3938/1
Pan xx podal žádost o koupi pozemku ve Staré Hoře, který sousedí s pozemky jeho 
manželky. Nakonec se domluvili, že i  tento převod by měl být schválen na ni. 
Komise výstavby nedala žádné stanovisko, rada jej doporučuje odprodat za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující. Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 3938/1 o výměře 307 m2

v k.ú. Hluk paní xx za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/08
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p.č. 3938/1 o výměře 307 m2 v k.ú. 
Hluk paní xx  za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.

d) prodej pozemku – části parcely p.č. 2740/1 (nově vzniklá parcela p.č. 2740/27)
Manželům xx  jsme prodali pozemek na garáž, kterou postavili přesně na hranici. Po 
zaměření by chtěli odkoupit i pozemek, do něhož zasahuje rýna, aby ji měli na jejich 
pozemku. Na návrh komise výstavby rada prodej doporučuje schválit za cenu 
odhadní, poplatky hradí kupující. Na rozpočet bez vlivu.
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku  - části parcely p.č. 2740/1 
(nově vzniklá parcela p.č. 2740/27) manželům xx, poplatky hradí kupující.
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 5/11/09
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku  - části parcely p.č. 2740/1 (nově 
vzniklá parcela p.č. 2740/27) manželům xx za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.

e) prodej pozemku p.č. 1849/2
Jedná se o pozemek, o nějž žádal p. xx a prodej byl na minulém zasedání zamítnut. 
Manželé xx  chtějí odkoupit 3m podél jejich domu,  z důvodu vchodu do jejich bytové 
jednotky. Komise výstavby i rada doporučují prodej manželům xx zamítnout i nyní. 
Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města zamítá prodej pozemku – části parcely p.č. 1849/2 v k.ú. 
Hluk  manželům xx.
PRO :  12 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 3
Usnesení : 5/11/10
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemku – části parcely p.č. 1849/2 v k.ú. Hluk  
manželům xx.

f) odkup pozemků zastavěných cyklostezkou Hluk – Ostrožská Lhota
Odkup většiny pozemků byl již v minulosti schválen, při rekapitulaci celé trasy jsme 
objevili další pozemky, na nichž je vybudována cyklostezka a nejsou dosud 
vypořádány. Jsou to p.č. 3814/164, 3814/165 ve spoluvlastnictví pana xx a pana xx a 
p.č. 8154/18 od Lesů ČR, s.p. a od Pozemkového fondu ČR, Husinecká 1024/11 a, 
Praha – Žižkov pozemky  p.č. 8154/1 – 1166 m2,p.č. 8154/6 –1128 m2, 8154/10 – 29 
m2, 8154/15 –  2 m2, 8154/20 – 631 m2.
Rada města doporučuje odkup schválit za cenu  35,-Kč/m2 od p. xx a p. xx, za cenu 
odhadní od Lesů ČR, s.p. Poplatky hradí město. Ještě nejsou dořešeny pozemky ve 
vlastnictví státu v k.ú. Hluk a pozemky v k.ú. Ostrožská Nová Ves, kde nyní probíhají 
jednání o způsobu převodu. Na rozpočet zatím bez vlivu.  
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků zastavěných cyklostezkou 
Hluk – Ostrožská Lhota v k.ú.Hluk  :

- p.č. 3814/164, p.č.3814/165 ve spoluvlastnictví pana xx a pana xx za cenu  
35,-Kč/m2, poplatky hradí kupující

- p.č. 8154/18 od Lesů ČR, s.p. za cenu odhadní, poplatky hradí kupující
a převod pozemků  :p.č. 8154/1–1166 m2, p.č. 8154/6 – 1128 m2, 8154/10– 29 m2, 
8154/15– 2 m2,8154/20 – 631 m2 od Pozemkového fondu ČR, Husinecká 1024/11 a, 
Praha – Žižkov, poplatky hradí město
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/11
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemků zastavěných cyklostezkou Hluk –
Ostrožská Lhota v k.ú.Hluk  :

- p.č. 3814/164, p.č.3814/165 ve spoluvlastnictví pana xx a pana xx  za cenu  
35,-Kč/m2, poplatky hradí kupující
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- p.č. 8154/18 od Lesů ČR, s.p. za cenu odhadní, poplatky hradí kupující
a převod pozemků  :  p.č. 8154/1–1166 m2, p.č. 8154/6 – 1128 m2, 8154/10– 29 m2, 
8154/15– 2 m2,8154/20 – 631 m2 od Pozemkového fondu ČR, Husinecká 1024/11 a, 
Praha – Žižkov, poplatky hradí město

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Mgr. Martina Braunerová – předsedkyně finančního výboru :

Finanční  výbor  zasedal  dne 24.5.2011 s následujícím programem :                 
AD 1) Návrh závěrečného účtu města za r. 2010
Paní Juřeníková seznámila velmi podrobně členy finančního výboru  s návrhem 
závěrečného účtu města za rok 2010, finanční výbor nemá  připomínky k jednotlivým 
položkám  a doporučuje zastupitelstvu tento návrh ke schválení.
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje návrh závěrečného účtu města za rok 2010
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/12
Zastupitelstvo města schválilo návrh závěrečného účtu města za rok 2010.

AD  2)  Zpráva o přezkoumání hospodaření města za rok 2010
Finanční výbor  bere na vědomí zprávu auditora o přezkoumání hospodaření města 
za rok 2010, kdy závěrečný verdikt zní  „bez výhrad“.   
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje zprávu o přezkoumání hospodaření města za 
rok 2010 ze dne 09.05.2011 zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, Uherské Hradiště.           
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/13
Zastupitelstvo města schválilo zprávu o přezkoumání hospodaření města za rok 2010 
ze dne 09.05.2011 zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, Uherské Hradiště.           

AD 3) Hospodaření  příspěvkových organizací  základní škola, mateřská škola, dům 
dětí a mládeže
Po podrobném seznámení s materiálem hospodaření příspěvkových organizací
základní školy, mateřské školy a domu dětí a mládeže, finanční výbor doporučuje 
zastupitelstvu tyto výsledky vzít na vědomí.
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o hospodaření příspěvkových 
organizací Základní školy Hluk, Mateřské školy Hluk a Domu dětí a mládeže Hluk.                                                      
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/14
Zastupitelstvo města vzalo  na vědomí informace o hospodaření příspěvkových 
organizací Základní školy Hluk, Mateřské školy Hluk a Domu dětí a mládeže Hluk.                                                      
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AD  4) Žádost p. Kaši o příspěvek
K problematice p. Kaši – basketbal – finanční výbor nedoporučuje v současné době 
žádnou dotaci, jelikož není znám subjekt a jeho záměr, kterému by mohla být dotace 
poskytnuta. 
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Ing. Kaša : jde o děti, které působí v basketbale už 2 roky. Navštívilo mě 5 kluků a 
říkali, že jim chybí režim, který byl. Po několika rozmluvách s panem Hájkem, jsem 
se rozhodl vytvořit samostatný subjekt s právní  subjektivitou a proto jsem podal 
žádost o příspěvek.
Mgr. Braunerová : ještě doplním, že pan Kaša žádá o příspěvek ve výši 700 tis. Kč 
ročně.
Ing. Šimčík : je to částka, kterou nemáme a ani se dnes neodsouhlasí. Bylo by lepší, 
kdyby se řeklo, že na tento rok chybí například částka  50 tis. Kč, 700 tis. Kč je hodně 
přehnané. Pokud by to sneslo odkladu, odložil bych tuto problematiku do příštího 
zastupitelstva a přesně si vydefinujeme, kolik peněz potřebujete.
Návrh : zastupitelstvo města odkládá projednání žádosti pana Kaši o finanční 
příspěvek na basketbal  do příštího zasedání zastupitelstva města                                                      
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/15
Zastupitelstvo města odložilo projednání žádosti pana Kaši o finanční příspěvek na 
basketbal  do příštího zasedání zastupitelstva města.                                                      

AD 5) Kontrola pokladny 
Členové finančního výboru provedli fyzickou kontrolu pokladní hotovosti a konstatují, 
že fyzický stav souhlasí s účetním
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Návrh : zastupitelstvo města  bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu                                                     
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/16
Zastupitelstvo města  vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu.                                                     

AD  6) Překlenovací úvěr na financování investiční výstavby Sběrného dvora v Hluku
K výběru peněžního ústavu i podmínkám k poskytnutí překlenovacího úvěru finanční 
výbor nemá připomínek a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Ing. Šimčík : byly osloveny 3 banky : Komerční banka, Česká spořitelna a 
Československá obchodní banka. Na úřední desce pevné i elektronické visela 
písemná výzva měsíc.
U pevné sazby byly nabídky následující :

- Komerční banka 333.000,-Kč
- Česká spořitelna 338.409,90,-Kč
- Československá obchodní banka 396.000,-Kč

U pohyblivé sazby :
- Komerční banka 190.500,-Kč
- Česká spořitelna 239.409,90,-Kč
- Československá obchodní banka 223.500,-Kč 

Komerční banka byla nejlevnější, u pohyblivé sazby  hrozí, že se bude měnit pribor.
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Smlouvu o úvěru rada doporučuje schválit s pohyblivým úrokem. Vítěz veřejné 
zakázky na úvěr Komerční banka a.s. ještě do smlouvy zapracuje změnu, a to 
čerpání do 30.09.2011 (nyní je 30.06.2011), poněvadž fakturace bude probíhat i 
v červenci.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje  Smlouvu o  úvěru s Komerční bankou a.s., 
Na Příkopě 33, Praha 1  na předfinancování investice  „Výstavba Sběrného dvora 
v Hluku“  ve výši 15.000.000,-Kč s pohyblivou úrokovou sazbou, doba čerpání do 
30.09.2011, splatnost úvěru  do 30.05.2012
PRO :     15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/17
Zastupitelstvo města  schválilo  Smlouvu o  úvěru s Komerční bankou a.s., Na 
Příkopě 33, Praha 1  na předfinancování investice  „Výstavba Sběrného dvora 
v Hluku“  ve výši 15.000.000,-Kč s pohyblivou úrokovou sazbou, doba čerpání do 
30.09.2011, splatnost úvěru  do 30.05.2012

AD 7) Honorář za knihu p. xx
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení dotisk knihy ve výši 3 000 ks 
výtisků a současně doporučuje zastupitelstvu ke schválení výši honoráře pro 
manžele xx ve výši Kč 20.000,-Kč jako konečné vyúčtování za celou akci.
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje dotisk knihy „Opomíjená jídla a zvyky v Hluku“ 
v počtu 3.000 kusů
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/18
Zastupitelstvo města schválilo dotisk knihy „Opomíjená jídla a zvyky v Hluku“ v počtu 
3.000 kusů

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje finanční dar pro manžele xx ve výši 30.000,-
Kč za zpracování knihy „Opomíjená jídla a zvyky v Hluku“
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/19
Zastupitelstvo města schválilo finanční dar pro manžele xx ve výši 30.000,-Kč za 
zpracování knihy „Opomíjená jídla a zvyky v Hluku“

AD  8) Úpravy rozpočtu
II. Návrh úprav rozpočtu r. 2011

Příjmy -   rozpočet upravený                             76.552.000,--
Klub kultury +      300.000,--
Dotace KÚ ZK +   1.123.500,--

             =       77.975.500,--   

Financování – rozpočet schválený                 - 1.483.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         75.069.000,--
Klub kultury +       300.000,--
Základní škola – PO +    1.123.500,--

=     76.492.500,--
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Finanční výbor doporučuje ke schválení zastupitelstvu změny v rozpočtu tak, jak je 
přednesla paní Juřeníková.
Hlasování finančního výboru :     PRO :  6          PROTI :  0       ZDRŽEL SE :       0

Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje  následující úpravy v rozpočtu roku 2011 :
II. Návrh úprav rozpočtu r. 2011

Příjmy -   rozpočet upravený                             76.552.000,--
Klub kultury +      300.000,--
Dotace KÚ ZK +   1.123.500,--

             =       77.975.500,--   

Financování – rozpočet schválený                 - 1.483.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         75.069.000,--
Klub kultury +       300.000,--
Základní škola – PO +    1.123.500,--

=     76.492.500,--
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/20
Zastupitelstvo města  schválilo  následující úpravy v rozpočtu roku 2011 :

II. Návrh úprav rozpočtu r. 2011

Příjmy -   rozpočet upravený                             76.552.000,--
Klub kultury +      300.000,--
Dotace KÚ ZK +   1.123.500,--

             =       77.975.500,--   

Financování – rozpočet schválený                 - 1.483.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         75.069.000,--
Klub kultury +       300.000,--
Základní škola – PO +    1.123.500,--

=     76.492.500,--
7. Informace o činnosti orgánů města a jiné

 kniha Hluk Dějiny města – kniha bude mít 726 stran, obsahuje i  spoustu 
barevných a černobílých obrázků, měla by vyjít 17. června. Náklady při 1.500 
výtiscích a dosud známých výdajích budou činit 561,-Kč. Na radě se budeme 
domlouvat  za kolik se bude kniha prodávat.

 vstupné na koupališti – zůstalo jako v loni, dospělí 50,-Kč, děti 25,-Kč, rada 
schválila dva vstupy i pro dospělé, od 18.00 hodin  dospělí vstupné 25,-Kč, 
děti do 15 let 10,-Kč.

 pořízení leteckého snímku – rada schválila pořízení jednoho kolmého 
leteckého snímku, cena by měla být do 30 tis. Kč.  

 ubytovna na stadionu -  byl vypsán záměr o prodeji ubytovny, přihlásil se  p.xx, 
nechal se zpracovat odhad na 2,7 mil. Kč. Pan xx nabídl 1,9 mil. Kč, proto se 
zrušil a vypsal se záměr o pronájmu. Opět se přihlásil p.xx, který si stanovil 
nějaké podmínky. Nakonec se zrušil i záměr o pronájmu, protože zde máme 
ubytované lidi bez domova, nechali jsme si proto ubytovnu jako rezervu pro 
tyto případy. Platí se 100,-Kč/osobu/den. Střecha a odpady jsou opraveny. 
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 restaurace sportovní haly – jsou 3 zájemci. V radě se stanovila hodnotící  

kritéria na pronájem a máme všechny zájemce pozvané na příští týden na 
jednání.     

 návrh územního plánu -  územní plán je hotový, včera přinesla pracovnice 
z Visualcadu konečnou verzi, veřejné projednání bude od  1. srpna, do konce 
roku by  mělo být  schválené. Jenom pro zajímavost : 250 tis. Kč stálo zadání, 
986 tis. Kč vypracování návrhu územního plánu, z toho 981 tis. Kč byla 
dotace, kterou už máme na účtu.

 smuteční obřadní síň + výsadba zeleně v jejím okolí – na smuteční síni jsou
popraskaná skla, dostali jsme  2 nabídky. Jedna byla za 140 tis.Kč – náhrada 
skel lexanem a druhá nabídka za 80 tis. Kč na výměnu prasklých skel.  Obojí 
bylo v radě zamítnuto s tím, že se možná vymění jen rozbitá skla. K výsadbě 
zeleně – jsou zpracovány projekty, výsadba byla zamítnuta, protože je zde 
malý pohyb lidí.

 ZTV v ulici Orelské a Kostelní – rozpočtovaná cena (kanál v ulici Kostelní a 
kanál a vodovod v ulici Orelské)  byla 2,1 mil. Kč s DPH, výběrové řízení 
vyhrála firma STAMOS s nabídnutou cenou 1,2 mil. Kč, Ing. Vlk byl jmenovaný 
jako stavební dozor,  od června do září by měly být práce hotové. Máme 
schválenou dotaci na ZTV ve výši 300 tis. Kč i schválenou  dotaci na  výstavbu 
bytů z kotelny na ulici Závodní ve výši 2,7 mil. Kč.

 oprava přípojky kanalizace v ulici Závodní u č.p. 1148 – v ulici Závodní u č.p. 
1148 byly problémy se zaplavenými sklepy, proto vodárny udělaly  náhled 
kamerou, je  zde protispád, vodárny na své náklady zhotoví šachtu kvůli 
lepšímu čistění, tím by měl být problém odstraněn.

 dotace na vybudování muzejních domků na Rajčovně – máme vše připraveno 
na žádost, jenom Nemšová je trochu pozadu, dnes jede primátor Nemšové do 
Bratislavy  pourgovat, protože  žádost o dotaci musíme předkládat obě města 
společně.

 Dolňácké slavnosti s jízdou králů – probíhají přípravy, jsou uzavřené smlouvy 
se soubory, zatím je přihlášeno 86 stánkařů, chybí obsadit 17 míst, pojištění 
slavností je v řízení. Minulý týden probíhal u Šuránků kurz zhotovení růží. Je 
změna programu – přesunuje se festival řemesel a tradic až na slavnosti, 
protože je zbytečné dělat takovou akci měsíc před slavnostmi.

 pracovníci na veřejně prospěšné práce bez příspěvku – máme 2 pracovníky 
na 4 hodiny, od června bude  asi jeden pracovník na celý úvazek přes úřad 
práce.

 nové objekty v zahradní restauraci u tvrze –  intenzivně se pracuje, 15. června 
by měla být zahrádka otevřená.

 čekárna na zastávce na horním konci ulice  Hlavní –  v lednu byla  čekárna 
nabouraná autem, proto bylo nutné pořídit novou čekárnu.Vybralo se z 5 
dodavatelů, čekárna na dolní zastávce stála před 8 lety 95 tis. Kč, tu samou 
nám stejná firma nabízela za 140 tis. Kč, nakonec se vybrala čekárna od 
zlínské firmy  za  65 tis. Kč i s lavičkou.

 webkamera na koupališti  a fotopast – lidé navrhovali umístění webkamery na
koupaliště na stránky města, že se například podívají, kolik je tam lidí. Proto  
rada webkameru schválila. Koupaliště je už nachystané, mělo by se otevírat 
v pátek, voda má 21 stupňů. 
Fotopast je fotoaparát s čidlem na monitorování nepovoleného ukládání 
odpadů, je už nainstalovaná.
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 instalace dopravního značení na novém Láně – jsou objednané značky, po 
slavnostech nainstalujeme, budou zde jednosměrky.

Ing. Šimčík : ještě jedna informace  -  jsou nainstalované lavečky  a altánek na 
stezce do Dolního Němčí.

 nezaměstnanost - ke 30.04. – 8,16 % - tj. 191 lidí.
 daňové příjmy  - vyvíjí se dobře,  oproti roku 2010 jsme do plusu za 5 měsíců  

o 70 tis. Kč.

 stavy účtů k 25.05.2011
Běžný účet u KB                            452.742,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB      1.265,693--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna        11.323,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-CZK               4.619,--Kč
Účet u KB – Po stopách tradic a historie Hluku a Nemšové-EUR           199.275,--Kč
Účet HČ                307.082,--Kč
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem     účty                                                                       2.240.734,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý           10.198.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý             5.213.792,--Kč
Úvěr Čs. spořitelna-památkové domky - krátkodobý 5.175.510,--Kč

      Celkem účty           20.587.302,--Kč

 sběrný dvůr -  stavební práce pokračují dle harmonogramu. Koncem června by 
měla proběhnout kolaudace. 

 dům s chráněnými byty – objevilo se vzlínaní vlhkosti v suterénu, odpadají 
kachličky z balkonů, odpadlo asi 1 m2 omítky ze stropu. Z tohoto důvodu  se 
napsala reklamace na generálního dodavatele firmu Pozemstav Prostějov. 
Všechny povinnosti ovšem převzala firma Hanáček z Uherského Brodu, ta 
zanikla a  proto se psala nová reklamace na novou firmu.

8. Diskuse
p.Plaček : bylo by dobré  udělat na hřišti vedle schodů  nějaké zábradlí pro starší lidi.
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9. Závěr

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů
PRO : 15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 5/11/21
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace  o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů a diskusi zastupitelů a občanů

        
Zasedání  bylo ukončeno v  19.00  hodin

Zápis byl vyhotoven dne :  31.05.2011

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p. Ludmila Fízeĺová dne  01.06.2011 ………………………….

p.Ing. Martin Křižan dne  01.06.2011 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




